



Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

1.888.4WCS.KIDS
www.wcskids.net

ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita
Warren, MI 48093
586.825.2400

Board of Education

Susan G. Trombley, President
Megan E. Papasian-Broadwell, Ed.D, Vice President
Carl Weckerle, Secretary
I. Susan Kattula, Treasurer
Leah A. Berdy, Trustee
Susan M. Jozwik, Trustee
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

October 21, 2022

Dear WCS Community,

This afternoon the administration at Grissom Middle School concluded an investigation that found a student was in possession of a pair of scissors and shared with another student in the bathroom his plans to assault another student.

The student who heard this information did the right thing and immediately reported this to a teacher who alerted the administration. The response by the student and teacher was the right thing to do and a problem was avoided. The student in possession of the scissors has been removed from school with appropriate discipline to follow.

Please continue to encourage your children to share difficult information with an adult because this is an effective deterrent for students who make poor choices.

I appreciate your continued support, and if you have any questions, please contact the school.

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent



Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

1.888.4WCS.KIDS
www.wcskids.net

ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita
Warren, MI 48093
586.825.2400

Board of Education

Susan G. Trombley, President
Megan E. Papasian-Broadwell, Ed.D, Vice President
Carl Weckerle, Secretary
I. Susan Kattula, Treasurer
Leah A. Berdy, Trustee
Susan M. Jozwik, Trustee
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

أكتوبر 21, 2022

عزيمي مجتمع WCS

بعد ظهر اليوم ، اختتمت الإدارة في مدرسة غريسون المتوسطة تحقيقا وجد أن طالبا كان بحوزته مقص وشارك مع طالب آخر في الحمام خططه للاعتداء على طالب آخر.

الطالب الذي سمع هذه المعلومات فعل الشيء الصحيح وأبلغ على الفور عن ذلك إلى معلم قام بتنبيه الإدارة. كانت استجابة الطالب والمعلم هي الشيء الصحيح الذي يجب القيام به وتم تجنب المشكلة. تم إخراج الطالب الذي بحوزته المقص من المدرسة مع الانضباط المناسب لمتابعته.

يرجى الاستمرار في تشجيع أطفالك على مشاركة المعلومات الصعبة مع شخص بالغ لأن هذا رادع فعال للطلاب الذين يتخذون خيارات سيئة.

أنا أقدر دعمكم المستمر ، وإذا كان لديك أي أسئلة ، يرجى الاتصال بالمدرسة.

اخلاص

روبرت د. ليفيرنوا ، دكتوراه.